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Abstract (en)
The combustion chamber comprises at least one primary burner (110) of pre-mixture design. Fuel is intensively mixed with combustion air prior to
ignition by sprays (117) which spray fuel into the inside of the pre-mixing chamber (130). The primary burners are formed to be flame stabilising
without mechanical flame holders. The primary burner is equipped with tangential in-flows of combustion air into the pre-mixing chamber. A
secondary burner (150) is provided downstream from the pre-combustion chamber (61). The secondary burner is formed so as not to be self
operating.

Abstract (de)
Eine Brennkammer mit zweistufiger Verbrennung weist Primärbrenner (110) der Vormischbauart auf, bei denen innerhalb eines Vormischraumes
(130) der über Düsen (117) eingespritzte Brennstoff vorgängig der Zündung mit der Brennluft intensiv vermischt wird. Die Primärbrenner
sind flammenstabilisierend ausgebildet, d.h. ohne mechanischen Flammenhalter. Sie sind mit tangentialer Einströmung der Brennluft in den
Vormischraum (130) versehen. Stromabwärts einer Vorbrennkammer (61) sind Sekundärbrenner (150) angeordnet, die als nicht selbstgängige
Vormischbrenner ausgebildet sind. <IMAGE>
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